
TRPIMIR GOLUŽA:  

- Poštovani gospodine Gradonačelniče, kolegice i kolege, dame i gospodo,  

naš Gradonačelnik se učestalo u javnosti hvali racionalizacijom u radu Gradske uprave 

i u poslovanju Zagrebačkog holdinga. Pri tom navodi kako je racionalizacija u radu Gradske 

uprave ostvarena time da je broj gradskih ureda smanjio s 27 na 16, a racionalizacija u radu 

Zagrebačkog holdinga novom, navodno novom sistematizacijom radnih mjesta. Također voli 

istaknut da je manje zaposlenih, da je bolja organizacija rada i na kraju da je to efikasniji rad.  

Moje je pitanje koliko je po pitanju nezadovoljstva otkazivanjem ugovora o radu i 

preraspodjelom na druga radna mjesta podnijeto sudskih radnih sporova protiv Zagrebačkog 

holdinga, koliko je doneseno presuda i kolika je odšteta po tim presudama do sada isplaćena 

oštećenicima?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Gradonačelnik Tomislav Tomašević će dati odgovor. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Što se tiče, mislim da su pitanja ako sam dobro shvatio vezana i za Gradsku upravu i 

za Zagrebački holding. Jel' tako?  

 

TRPIMIR GOLUŽA iz klupe:  

- Da.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- O.K. dobit ćete podatke. Naravno da to ne mogu znati iz glave, dobit ćete podatke i 

za Gradsku upravu i za Zagrebački holding, ali ako mislite da su od onih 700 ljudi koji su 

smanjeni, broj radnika u Zagrebačkom holdingu a koji su radili u administraciji, ako mislite 

da je svih 700 podnijelo radne sporove razočarat ću vas jer to nije točno. Znači manji broj je 

pokrenuo radne sporove a konkretnu brojku da ne bi rekao nešto krivo ćete dobiti.  

Što se tiče Gradske uprave isto tako ćete dobiti i odgovor vezano za ljude koji su 

stavljeni na raspolaganje i koji više ne rade u Gradskoj upravi uključujući evo tu i prisutnog 

zastupnika Lovrića. To ćete isto tako dobiti sve sporove koji se vode na sudu vezano i za te 

zaposlenike Gradske uprave.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala Gradonačelniče.  

Želite li dodatno objašnjenje zastupniče? Da. Izvolite.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Posve mi je razumljivo da sad ne možete reć egzaktne podatke. Zahvaljujem vam se 

što ste obećali da ćete odgovoriti pisanim putem. Zamolio bi vas da taj odgovor ne trebam 

čekat 100 dana ili 120 dana koliko inače čekamo vaše odgovore.  

Inače informirat ću vas da što se tiče nove sistematizacije radnih mjesta u 

Zagrebačkom holdingu ona nije provedena. Zadnja sistematizacija radnih mjesta u 

Zagrebačkom holdingu napravljena je 2012. godine. Prema tome upravo ta okolnost je 

argument zbog kojeg vas tuže ne par radnika nego više desetina radnika koji su dobili otkaz u 

Zagrebačkom holdingu ili su preraspodijeljeni na radna mjesta koja su značajno slabije 

plaćena.  

 

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Gradonačelnik će dati dodatno objašnjenje. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zahvaljujem zastupniče Goluža.  

Pitanje ćete dobiti u najkraćem mogućem tj. odgovor u najkraćem mogućem roku. 

Koliko znam sva pitanja su vam odgovorena koja smo imali, ako su bili neki zaostaci.  

Što se tiče, da odmah kažem načelno čisto da razumiju drugi o čemu pričam. Znači 

Zagrebački holding kada smo preuzeli upravljanje Gradom je bio u situaciji da ne da nije 

mogao plaćat svoje dugove nego nije mogao plaćat ni kamate. Znači situacija je bila takva da 

se nije mogla platiti niti kamata odnosno kupon za obveznicu i bilo je nužno restrukturiranje. 

700 ljudi koji su bili višak u administraciji u odnosu na druga komunalna poduzeća kad se 

uspoređuje više ne radi u Zagrebačkom holdingu. Od tih 700 ljudi, što ni jedna politička 

opcija nije provela takvo restrukturiranje nakon što je došla na vlast, oko 10% tih ljudi je 

pokrenulo sporove. E sad vi meni recite gdje je bilo takvo restrukturiranje da je samo 10% 

pokrenulo sporove, a nije mi poznato niti da postoji jedna  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

presuda gdje smo izgubili u tim sporovima.  

 

 


